
S P R A W O Z D A N I E

z działalności Wójta Gminy Zabrodzie w okresie międzysesyjnym
/10.05 – 03.06.2004 r./

1. Przygotowując się do wyborów do Parlamentu Europejskiego zarządzonych na dzień
13.06.2004 r. powołałem Obwodowe Komisje Wyborcze. 
Komisje będą pracowały w 11-to osobowych składach. Podział Gminy na obwody
głosowanie jest taki sam jak w wyborach poprzednich.
Będzie więc pracować 6 Obwodowych Komisji Wyborczych:
w Zabrodziu – Gimnazjum Publiczne
w Dębinkach – Publiczna Szkoła Podstawowa
w Adelinie – Publiczna Szkoła Podstawowa
w Kicinach – Publiczna Szkoła Podstawowa
w Gaju – Dom Pomocy Społecznej Gaj-Fiszor
w Niegowie – Dom Pomocy Społecznej
Kandydatów do Komisji zgłosiło 10 Komitetów Wyborczych.
Szkolenie członków Komisji odbędzie się w dniu 04.06.2004 r. o godz. 14-tej 
w Urzędzie Gminy.

2. Otrzymaliśmy PROMESĘ na finansowanie kanalizacji sanitarnej w Mostówce 
z Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa z programu SAPARD.
Prowadzimy rozmowy z wybranym wykonawcą tego zadania. Wybrany oferent
zgłasza chęć rezygnacji z wykonawstwa. Gdyby to nastąpiło następna oferta jest
droższa około 200 tys. złotych.
Uważam, że zmianę tą „wytrzyma” budżet naszej gminy, natomiast nie do końca wiem
jak się zachowa Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa /SAPARD/.

3. Realizujemy inwestycję p.n. wodociąg dla Mostówki.
Mieszkańcy zgłaszają różne problemy – propozycje zmian w przebiegu przyłączy lub
lokalizacji hydrantów.
Staramy się w miarę możliwości przychylnie reagować na zgłaszane postulaty. Jednak
zależy nam na większym zrozumieniu ze strony właścicieli nieruchomości. „Głębokie”
zmiany nie są możliwe gdyż mogą być niezaakceptowane  przez nadzór budowlany.
Jednocześnie zwracamy się o dokonywanie wpłat przez mieszkańców Mostówki,
którzy są objęci projektem inwestycji zgodnie z decyzją Wysokiej Rady tj. 500 + 1200
zł. Termin wpłaty zostanie ustalony w odpowiednim piśmie z poszczególnymi
właścicielami nieruchomości.

4. Spotkałem się z Zarządem Związku Nauczycielstwa Polskiego funkcjonującym 
na terenie naszej gminy.
Głównymi postulatami związkowców nauczycieli jest umożliwienie pracy na
ponadetatowym wymiarze godzin, zwiększenia dodatków motywacyjnych za opiekę
nad stażystami, zatrudnienie wysoko-kwalifikowanych i doświadczonych nauczycieli 
i to w pierwszej kolejności z terenu naszej gminy.

5. Uczestniczyłem w inauguracji wdrożenia Zintegrowanego Programu Operacyjnego
Regionalnego na Mazowszu pod hasłem Fundusze Strukturalne na Mazowszu szansą
dla Aktywnych. Po ogłoszeniu przez Urząd Marszałkowski terminu składania
wniosków o dotacje złożymy wniosek na modernizację i rozbudowę oczyszczalni
ścieków.
Jednocześnie przygotowujemy się do opracowań projektów budowlanych na
wodociągowanie gminy.
Pierwsze przetargi na opracowania Projektów Technicznych odbędą się 16 i 17



czerwca br. Musimy jeszcze opracować gminny Plan Rozwoju Lokalnego, który
będzie wynikał ze Strategii Rozwoju Gminy na lata do 2003 r.

6. Komisja Przeciwdziałania Alkoholizmowi przeprowadziła kontrolę kilku punktów
handlowych z napojem alkoholowym. Stwierdzono uchybienia i wydano zalecenia
pokontrolne. Będziemy organizować następne działania w tym zakresie.

7. OSP Zabrodzie została wpisana do rejestru Krajowego Systemu Ratownictwa
Pożarowego. Pierwsze dofinansowanie otrzymamy w przyszłym roku kalendarzowym.

8. Udział w posiedzeniu Powiatowej Rady Zatrudnienia funkcjonujący przy Powiatowym
Urzędzie Pracy w Wyszkowie.

9. Apeluję do rolników w naszej gminie o pilne złożenie wniosków o dopłatę
bezpośrednią z Unii Europejskiej.
Szanowni Państwo Radni i Sołtysi proszę zauważyć, że wszyscy jesteśmy
odpowiedzialni za wynik końcowy tego zadania.
Uważam, że w okresie spływu pieniędzy dla rolników, którzy złożą wnioski – wszyscy
inni będą mieli do nas pretensje jako do swoich przedstawicieli, że nie udzieliliśmy im
niezbędnej pomocy w przygotowaniu wniosków. Na załatwienie formalności zostało
niewiele czasu.
Zróbmy wszystko co możliwe w tej sprawie.
Nie dopuśćmy do tego żeby stracili nasi rolnicy ale również żeby stracił nasz kraj.
Ilość pieniędzy dla Polski na dopłaty za 2005 rok będzie taka sama jak za 2004 rok.


